
Osnovna šola Mengeš 

 
SVET STARŠEV 

 

Štev.: 900-3/2024/2  

 
ZAPISNIK 

 
2. seje sveta staršev v šolskem letu 2025/2026, ki je bila  

v torek, 18.2. 2025, ob 18. uri v učilnici 29 
 
Prisotni: člani sveta staršev (od 1. do 9. razreda – glej listo prisotnosti), ravnatelj Sašo Božič, 
pomočnica ravnatelja Aleša Vogrinc, pedagoginja Nives Zelenjak 
 
Predsednik sveta staršev je pozdravil prisotne člane in predlagal naslednji 
 
DNEVNI RED 
 

1. Obravnava in potrditev zapisnika 1. seje sveta staršev 
2. Kratka analiza vzgojno-izobraževalnega dela v 1. ocenjevalnem obdobju 2024/2025 
3. Mnenje o Pravilniku šolskega reda in Vzgojnem načrtu OŠ Mengeš 
4. Poročilo o poteku gradnje prizidka 
5. Pobude, predlogi in vprašanja članov sveta staršev 

 
Gradivo za vsako od točk z obširno razlago in dodatnimi dokumenti je na voljo vsem 
predstavnikom staršev na Dropbox lokaciji, katere lokacijo so prejeli v vabilu na sejo preko spletne 
pošte. 
 
SKLEP 1: Svet staršev je dnevni red potrdil. 
 

K tč. 1) Sprejem zapisnika 1. seje v šol. l. 2024/2025 
Predstavniki staršev so soglasno sprejeli zapisnika prejšnjih sej.  
 
SKLEP 2: Svet staršev je potrdil zapisnik 1. seje sveta staršev v šol.l.2024/25 
 
K tč. 2) Kratka analiza vzgojno-izobraževalnega dela v 1. ocenjevalnem obdobju 2024/2025 
 
Svet staršev se je seznanil z analizo prvega ocenjevalnega obdobja. Analizo je prestavila 
pedagoginja Nives Zelenjak. Predstavila je vse vzgojne in pedagoške programe in delavnice, ki jih 
v šoli izvajajo. Predstavila je tudi učne uspehe po razredih ter primerjavo s preteklimi leti, kjer 
vidimo da šola ostaja nekje na istem nivoju kot pretekla leta.  
 
K tč. 3) Mnenje o Pravilniku šolskega reda in Vzgojnem načrtu OŠ Mengeš 
 
Člani sveta so popravljeno besedilo dobili pred sejo v elektronski obliki (Dropbox). Ravnatelj je 
predstavil popravke pravilnika in vzgojnega načrta, ki so ga po navodilih inšpektorice preuredili 
predvsem v oblikovnem smislu. Vsebinskih popravkov ni bilo. 
 
SKLEP 3: Svet staršev daje pozitivno mnenje o Pravilniku šolskega reda in Vzgojnem načrtu 
OŠ Mengeš. 
 
K tč. 4) Poročilo o poteku gradnje prizidka 
 
Ravnatelj je podal poročilo o stanju gradnje prizidka. Delo poteka po planu in bo končano do 
novega šolskega leta. Od sredine maja pa do sredine avgusta se bodo obnavljali kletni prostori – 
hodnik in tri učilnice, ki so potrebni adaptacije zaradi poplav. V istem času se bodo obnovile še 
garderobe in prestavila kuhinja v nov prizidek. V tem vmesnem obdobju bodo kuhinja in učilnice v 
športni dvorani, zato se tam športne dejavnosti ne bodo izvajale.  Pouk športne vzgoje bo potekal 
zunaj v športnem parku.  
 

 



K tč. 5) Pobude, predlogi in vprašanja članov sveta staršev 
 
Ravnatelj je odgovoril na vprašanja, ki jih je dobil preko elektronske pošte, nekaj so jih postavili 
predstavniki razredov v živo.  
 
Vprašanja (V) članov sveta staršev in odgovori ravnatelja (R) 
 
V: Ali obstaja možnost, da bi se v šoli kuhalo tudi za vrtec? 
R: To pobudo so prejeli tudi iz vrtca, ter tudi od občine, vendar je to težko uresničljivo. Hrana za 
vrtec je namreč drugačna, saj je prilagojena mlajšim otrokom. Prav tako bo imela nova kuhinja 
kapaciteto 700 kosil, kar je ravno dovolj za šolo, tako da so kapacitete že polne. Najprej se bodo tri 
mesece privajali na nov sistem, potem pa bodo videli, kaj lahko naredijo glede tega. 
 
V:  Ali je možno poletno počitniško varstvo, ki bi ga organizirala šola? 
R: Šola tega ne bo organizirala zaradi dveh razlogov. Prvi je, ker je kuhinja čez poletje zaprta, 
takrat se izvaja vsa obnovitvena dela, čiščenja ipd. Večina zaposlenih je na dopustu, saj ga med 
letom težko koristijo. Drugi razlog je osebje za varstvo. Učitelji prav tako poletne mesece koristijo 
za dopust, morebitne dodatne dneve prinašajo noter med letom . V tem času jih ne bi dodatno 
obremenjevali, saj so dejansko prosti le julija. Avgusta se že pripravljajo na novo šolsko leto. Šola 
prav tako ni upravitelj dvorane, tako da se je treba o tem pogovarjati z občino, ki lahko varstvo 
organizira preko ZPM, če bodo pripravljeni to prevzeti. 
 
V: Kako je s požarno varnostjo v šoli? 
R: Ob namestitvi javljalnikov požara v nov prizidek, se bo uredilo še preostal del šole, ki teh 
javljalnikov nima. V šoli tudi ne zbirajo več odpadnih baterij, ker so le te, po informacijah dijaškega 
doma v Ljubljani, v katerem je pred časom izbruhnil požar, vzrok požara. Za večjo varnost in 
preprečitev kaznivih dajanj se bo v okolico šole namestilo varnostne kamere. V prihodnjem letu bo 
(zaradi začetka uporabe novih prostorov) ponovno tudi vaja iz evakuacije, ki jo bo izvedlo gasilsko 
društvo. Šola vsako leto izvede vajo evakuacije sama. 
 
V: Grožnja preko elektronske pošte 
R: Ravnatelj je bil v tistem času v oddelku in ni preverjal elektronske pošte, prav tako pa je bilo 
sporočilo preusmerjeno v spam, zato ga je našel šele po ponovnem pregledu vse pošte. O mailu 
ga je obvestil policist preko telefona, prav tako pa mu je povedal, da je bila ugotavljena stopnja 
nevarnosti po protokolu nizka in zato evakuacija ni potrebna. Nov dogovor med policijo in ravnatelji 
je, da se v primeru nevarnosti ravnatelj obvesti preko SMS sporočil, starše pa bodo po potrebni 
obvestili preko obvestila na spletni strani. 
 
V: Kako je z nagradnim izletom za uspešne učence? 
R: Šola bi to sicer rada izvedla, vendar mora prej zagotoviti finančna sredstva. 
 
V: Zakaj odjava prehrane ni možna na dan, ko učenec izostane? 
R: Obroki so načrtovani v naprej, za te obroke se pripravi in naroči potrebne sestavine že dan prej, 
ki jih mora nekdo plačat. Šola te, kasneje zavržene hrane, ne more plačati, ker ni komercialna 
ustanova. Že tako se zavrže veliko hrane, ki je učenci ne pojejo, prav tako pa se bo, zaradi novih 
smernic MVI o količini surovin, ki morajo biti znamke Slovenska kakovost in iz ekološke pridelave 
(višje nabavne cene teh živil) pa tudi zaradi višjih stroškov dela (dvig plač zaradi plačne reforme) 
cena obrokov dvignila. 
 
V: Kako poteka podpisovanje peticije za boljše razmere v šolstvu. 
R: Peticija je bila posredovana predsedniku sveta, ki jo posredoval predstavnikom oddelkov, ki so 
na roditeljske sestanku zbirali podpise podpore. Podpisne liste se prinese v šolo, kjer jih bodo 
zbrali in poslali pobudniku peticije. 
 
V: Kako bo z valeto letos in kako v prihodnje? 
R: Valeta se bo zaredi prenove kletnih prostorov šole letos izvedla v kulturnem domu. V prihodnjih 
letih pa, če bo večinsko mnenje staršev tako, v šolski športni dvorani. Ravnatelj bo organiziral 
ogled dvorane in razložil kako bi valeta izgledala, nato pa se bo izvedla anketa, kjer se bo pridobilo 
širše mnenje in se potem odločilo, kako naprej. 



 
 
 
V: Zakaj ob šoli ni zelenjavnega vrta, kjer bi lahko učenci vrtnarili? 
R: Šola že razmišljala o tem, tako dodo najverjetneje uredili vrtičke v severnem delu šole ob gozdu, 
dvignjene grede pa bodo že urejene v učilnici na prostem, ki bo del novega prizidka. 
 
V: Pojavlja se kraja koles. Ali bi bilo možno urediti kamere in zaklenjeno kolesarnico? 
R: Ob dokončanju novega prizidka, bodo nameščene tudi kamere, ki bodo pokrile vso okolico šole. 
Uredila naj bi se tudi kolesarnica, ki bo zaklenjena in prav tako pod kamerami. Morda se bo z 
mrežo zaščitilo tudi trenutne prostore za kolesa pred vhodom v šolo. 
 
V: Pri slovenščini se zelo intenzivno pripravljajo na NPZ, pri matematiki ne, zakaj tako? 
R: Slovenščina je predmet, kjer se lahko načrtno pripravljajo na določeno snovi in književnost, ki je 
v NPZ prisotna – te vaje so bistveno bolje definirane. Pri matematiki pa pride v poštev vsa 
osnovnošolska matematika in računske naloge, ki so v skladu z nalogami NPZ učitelji matematike 
rešujejo ves čas med letom, tako da dodatno usmerjeno učenje ni potrebno. Bodo pa učitelji v 
okviru tehniškega dneva izvedli priprave na NPZ. 
 
V: V 7.c so ocene pri etiki slabe, prav tako se za nebistven predmet veliko zahteva. Zakaj je tako? 
R: Ravnatelj se bo pozanimal kako je s tem in govoril z učiteljico. JE pa način ocenjevanja in 
podajanje snovi v domeni učitelja, ki je pri tem avtonomen in sledi predpisanem kurikulumu.  
 
V: Koliko WiFi omrežij je na šoli in ali so varna? 
R: V šoli je le eno WiFi omrežje in sicer Eduroam, za katerega skrbi Arnes, njegovo sevanje pa je v 
skladu z normativi in najnižje možno, da še zagotavlja dobro povezljivost in ne škoduje otrokom. 
Več o omrežju je objavljeno na šolski spletni strani. 
 
V: V šoli so se ob novem letu pojavile petarde, prav tako v okolici šole. Ali je šola kaj naredila v 
smeri preprečitve uporabe petard? 
R: Šolski delavci so večkrat pregledali omarice, vendar petard niso našli, so pa našli vžigalnike, ki 
so jih zasegli. Opazovali so tudi okolico šole in učence opozarjali na nevarnost pri uporabi petard. 
Vsekakor pa so otroci petarde v času novoletnih praznikov petarde v okolici metali, vendar jih niso 
odkrili. 
 
V: Pojavlja se veliko t.i. Cyberbullinga. Ali šola naredi kaj v smeri izobraževanja v smeri 
preprečevanja in odzivanja na taka spletna nadlegovanja? 
R: Šola naredi veliko glede osveščanja in izobraževanja preko delavnic in sprotnega obveščanja. 
Ravnatelj je poudaril, da je veliko pri tem na starših, ki morajo mobilne telefone in aplikacije 
pregledovati in ukrepati. Pojavljajo se nove spletne igre, kjer se otroci snemajo ob nevarnih izzivih 
v stilu filma »Squid game«, ki so življenjsko nevarne. Starše opozarja naj se o tem pogovorijo z 
otroci. 
 
V: Ali je v prvi triadi računalniško opismenjevanje res potrebno? 
R: V prvi triadi gre predvsem za pripravo učencev na računalniško razmišljanje, načine reševanja 
problemov in logično sklepanje, ne toliko za programiranje in uporabo aplikacij. 
 
V: Je šola za omejevanje uporabe mobilnih telefonom morda razmišljala o posebni omarici za 
telefone, kjer bi učenci ob prihodu v šolo, svoj mobilni telefon odložili? 
R: Omara je logistična težava – kje, do jo bo nadziral, kaj je od koga …. naj učenci raje pustijo 
telefone doma. 
 
V: Ali na šoli deluje šolski parlament? 
R: Da deluje, ravnatelj se trudi, da bi se predstavnike v parlamentu bolj aktivno vključili tudi v 
življenje šole in s tem dobili uvid v delovanje in potrebe, informacije. 
 
 
V: Zakaj ne obstaja možnost popravljanja tudi višjih ocen, ne samo negativne? 



R: Ocene se ob dogovoru z učiteljem vedno lahko na nek način popravi. Ne ravno z testom ampak 
z dodatno nalogo – vse je v angažiranosti učenca. Seveda pa ima vsak učitelj svoj sistem in svoje 
pogoje, zahteve. Učenec naj se z učiteljem pogovori in našla bosta rešitev. 
 
V: Spletna stran preko mobilnih telefonov ne deluje, slike se ne nalagajo, določena vsebina ni 
dostopna. Se da kaj narediti v tej smeri? 
R: Ravnatelj bo preveril pri Arnesu, kaj je narobe oz. ali je potrebno kaj popraviti. 
 
V: Ali ste v šoli opazili uporabo elektronskih cigaret v straniščih in kako to preprečujete? 
R: Da, šola to zaznava, preverjajo ali se v straniščih kadi, vendar učenci velikokrat to prikrijejo na 
način da se ne ugotovi. Ideja je, da se vrata v stranišča odstrani, ker so v stranišču še dodatna 
vrata pri prostoru za WC školjko, tako da se s tem ne bi spremenila intimnost prostora, vendar bi 
bil za prestopnike občutek varnosti veliko manjši, ker bi se v skupni prostor stranišča iz hodnika 
videlo. 
 
V: Ali bo možna odbojka tudi za dekleta? 
R: Zaenkrat ne, ker nimajo razpoložljivega učitelja, ki bi to vodil. Uspešno pa poteka odbojka za 
fante, kjer je šola zelo uspešna. 
 
V: Ali se v šoli preverja kvaliteta pitne vode? Kako je z obveščanjem otrok, če ja voda oporečna? 
R : Ravnatelj je na kratko razložil, da je voda na šoli neoporečna. Imajo redne inšpekcijske in 
notranje nadzore, na katerih še nikoli ni bilo ugotovljeno, da bi bilo z vodo karkoli narobe. Na šoli 
še nikoli niso imeli težav z oporečnostjo vode in jih tudi trenutno nimajo. Šola ne namerava testirati 
vode na vseh pipah, saj za to ni nobene strokovne podlage ali potrebe. V primeru oporečnosti vode 
je šola obveščena po regularni poti, kot vsi prebivalci Mengša, prav tako to informacijo preko 
učiteljev sporoči otrokom in jih med poukom sproti opozarja, da to upoštevajo. 
 
Predsednik sveta staršev je na pobudo ravnatelja pozval člane, naj razmislijo o sodelovanju v 
svetu šole, kjer bodo po pozivu starega sveta šole, morali izvoliti tri predstavnike. Za svet sta se že 
javili dve predstavnici sveta staršev. Predstavniki bodo izvoljeni na naslednji seji sveta staršev, ki 
bo predvidoma v maju. 
 
Predsednik se je zahvalil članom za sodelovanje in zaključil sejo ob 20:15. 
 
 
Zapisal: 
           Predsednik sveta staršev                   
Aleksander Sešek                                                                         Aleksander Sešek 
                               


